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1. Velkommen til Viktoria og Daniel 

 

2. Godkendelse af dagsorden  

• Dagsorden godkendt 

 

3. Godkendelse af referat (se bilag i mappen) 

• Referat godkendt skriftligt efter sidste møde 

 

4. Efterår 2024 Evalueringer  

Som en del af kvalitetssikringen skal SAT forholde sig til kursusevalueringerne og bringe evt. kommentarer 

videre til Studienævnet. Linjelederne skal præsentere for SAT deres kommentarer og evt. action points. 

• Punktet om evalueringerne skydes til næste møde da kursusevalueringsrapporten er kommet senere 

end forventet dette semester og linjelederne har ikke haft mulighed for at forholde sig til den endnu.  

• Kommentar fra SAT studerende: Der er sikkert en del kommentarer i evalueringen om DIMIA kurset 

vedr. At kurser og dermed adgang til at bruge laser cutting og 3D printing til projektene ikke har 

været tilgængeligt for alle studerende og dermed har skabt en ulighed.   

 

5. Study Programme Report 

SAT har mulighed for at kommentere på Linjeledernes årlige rapport. (Rapport deadline: 03 marts) 

• De to Study Programmes Reports kommer i skriftlig høring da rapport templaten  har været forsinket 

pga. problemer med adgang til data fra E24 kursusevalueringerne.  

 

6. Nyt fra Studienævnet (BoS) (Signe/Daniel) 

• BoS sekretær mangler en studenterrepræsentant fra SAT DD.  

i. Daniel repræsenterer SAT DDIT studerende i Studienævnet i 2025. 

• Diskussion i BoS om evalueringer - hvorfor vi gør det og hvordan vi gør det.  

i. Høj response rate i E24 – det virker at minde hinanden om hvorfor vi gør det bl.a. for at 

lukke feedback loop.  

ii. Men manglende forståelse for, hvorfor vi gør det? Hvad er meningen?  

iii. EQ sidder og kikker på kommentarerne, de er ikke altid konstruktive men nogle er afleveret i 

en hård tone. Måske skal man undervise studerende i hvordan man evaluerer?  

iv. Kommentar fra SAT Studerende: Måske kunne underviserne være gode til at fortælle hvad 

man bruger evalueringerne til?  

v. Kommentar fra SAT Studerende: Det virker ikke hvis underviseren går mens der evalueres i 

slutningen af undervisningstimen.   



vi. Kommentar fra SAT Studerende: På BDDIT 1. semester har der været mange Menti 

feedback/evalueringer igennem hele semestret. De mange feedback sessions gennem 

semestret gør at der ikke er den hårde tone i den sidste evaluering.  

 

• Hanna Wirman er ny forperson for BoS.  

 

7. Nyt fra uddannelser – studerende 

• Alt OK... 

 

8. Nyt fra uddannelser – VIP og ITU  

• KDDIT Special Topics – Datadreven design special topics nedlægges grundet udfordringer med 

bemanding og lav tilslutning. Vil hellere forkusere på at lave nogle gode muligheder for studerende. 

Har fået nogle kommentarer fra ærgerlige studerende, som bliver besvaret. 

• Fælles BDDIT/KDDIT uddannelseskoordineringsmøde i januar, hvor der blev. Diskuteret fælles store 

mål og fokusområder.  

• For BDDIT er der dette semester fokus på den videre udvikling af de nye kurser. Der bliver afholdt 

semestermøder og der er en opfordring til alle BDDIT om at deltage  

 

9. Evt. 

• Spørgsmål fra BDDIT 2. år om valg af valgfag og evt. Optagelse på KSD.  

i. Rikke fortæller hvad KSD uddannelsen siger: Anbefalingen til dem der overvejer at læse KSD 

fra BDDIT er, at de vælger valgfag, der styrker deres bachelorfaglighed. Vi skal nok lære 

dem programmering, når de starter på kandidaten, og det er kombinationen med 

bacheloren, der er det centrale.  Om et konkret valgfag får dem over eller under grænsen 

på de 30 ECTS kan vi desværre ikke tilbyde at vurdere - men det kan have en indflydelse 

[på ders muligheder for optagelse hvis de vælger programmeringstunge valgfag], så 

ovenstående er klart anbefalingen.   

 

 

Rikke 05/02/2025 


